



CHAN HOCK KENG

d +65 6416 8139
f +65 6532 5722
e hockkeng.chan@wongpartnership.com

QUALIFICATIONS

University of Bristol (LL.B., Hons.)
Middle Temple (Barrister-at-Law)

ADMISSIONS


Singapore Bar
Roll of Solicitors of England & Wales

PROFILE

CHAN Hock Keng is the Co-Head of the Commercial & Corporate Disputes Practice and a Partner in the International Arbitration Practice. He is active in the Singapore Courts and in arbitrations. He appears as solicitor/counsel in court cases and domestic/international arbitrations relating to building & engineering contracts, joint venture and other forms of commercial disputes. He has also acted as an expert on Singapore law in a China International Economic and Trade Arbitration Commission arbitration in Beijing as well as Thailand's Central Intellectual Property and International Trade Court. Apart from solicitor/ counsel work, Hock Keng sits as an arbitrator in references conducted in either English or Chinese.

Hock Keng is a Honorary Legal Adviser to the Singapore Medical Association, the national organisation representing medical practitioners in Singapore, a panel member of the Inquiry Committee as well as a panel member of the Disciplinary Tribunal appointed by the Chief Justice to hear complaints against lawyers. He is Honorary Council Member of the Singapore Chinese Chamber of Commerce & Industry.

He is a Fellow of the Chartered Institute of Arbitrators and a member of the panel of arbitrators of the Singapore International Arbitration Centre, the Asian International Arbitration Centre, the Wuhan Arbitration Commission, the Hainan International Arbitration Court, the Hong Kong International Arbitration Centre, the Japan Commercial Arbitration Association, the Korean Commercial Arbitration Board and the Shenzhen Court of International Arbitration. His redacted awards have been published in LexisNexis' "Singapore Arbitral Awards 2012".



Hock Keng is an independent director of Sitra Holdings (International) Limited.

Awards & Accolades:

Hock Keng graduated top of his class from the University of Bristol with First Class Honours and was awarded the Sweet & Maxwell Law Prize. He was placed fifth in the UK Bar Exams the following year and was called to the Singapore Bar. He clerked for the Chief Justice for a year before entering private practice in 1995. Hock Keng is also admitted to the Roll of Solicitors of England & Wales.

Hock Keng is identified as a leading individual in Singapore for Arbitration work by *Chambers Asia-Pacific – Asia-Pacific's Leading Lawyers for Business* since 2013. He has been described by Chambers as "a lawyer who brings valuable PRC expertise to the team, and is well versed in CIETAC and SIAC matters". Hock Keng is also commended by clients as "a very creative lawyer" who offers "great ideas on how we can come up with a solution" and is "commercially minded and very quick to grasp whatever points opposing counsels make".



曾福庆 (CHAN HOCK KENG)

d +65 6416 8139
f +65 6532 5722
e hockkeng.chan@wongpartnership.com

QUALIFICATIONS

布里斯托尔大学（法学荣誉学士）
英国中殿（出庭律师）

ADMISSIONS

新加坡合格律师
英格兰和威尔士合格律师

简历

曾福庆律师是商业和公司争议业务的联席主管，也是国际仲裁业务的合伙人。他活跃于新加坡法院和仲裁领域。他在与建筑和工程合同、合资企业和其他形式的商业纠纷有关的诉讼和国内和国际仲裁中担任律师和法律顾问。他还曾在中国国际经济贸易仲裁委员会以及泰国中央知识产权和国际贸易法院担任新加坡法律专家。除了律师和法律顾问的工作，曾律师还担任仲裁员，处理以英文或中文进行的协议仲裁。

曾律师是代表新加坡医生的全国性组织新加坡医学会的名誉法律顾问、新加坡法学会出版委员会的成员、调查委员会的小组成员以及首席大法官任命的纪律法庭成员，负责审理针对律师的投诉。他还是所得税审查委员会成员和新加坡中华总商会理事会成员。

他是英国特许仲裁员协会的资深会员，也是新加坡国际仲裁中心、亚洲国际仲裁中心、武汉仲裁委员会、海南国际仲裁院、香港国际仲裁中心、日本商事仲裁协会、韩国商事仲裁委员会和深圳国际仲裁院的仲裁员小组成员。他获得了律商联讯 "2012 年新加坡仲裁奖"。

曾律师是 **Sitra Holdings (International)** 的独立董事。他还是新加坡商业联合会基础设施委员会的成员，该委员会旨在帮助新加坡公司为区域基础设施项目机会的投标做准备。

将项和荣誉：

曾律师以 "一等荣誉" 毕业于布里斯托大学，并被授予 "Sweet & Maxwell 法律奖"。次年，他在英国律师考试中获得第五名，并被获准为新加坡律师。在 1995 年进入律所之前，他曾担任首席大法官的文员。曾律师还被列入英格兰和威尔士律师名册。

自 2013 年，曾律师被《钱伯斯亚太——亚太地区领先的商业律师》评为新加坡仲裁领域的领军人物。他被《钱伯斯》称赞 "为团队带来宝贵的中国专业知识，并且精通中国国际经济贸易仲裁委员会和新加坡国际仲裁中心的相关事务"。曾律师还被客户称赞为 "一位非常有创意的律师"，他 "对我们如何提出解决方案提出了很好的想法"，并且 "具有商业头脑，并总能非常迅速地抓住对方律师提出的任何观点"。